
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr.5, 2023 
Tid / Sted: 23.08.23, kl. 10:00— 12:00 / TEAMS/Herslebsgate 5 
 

Til stede: Forfall 
Kari B. Thingnes, Asker (leder)  Niclas Wigforss (vara), Nesodden 
Ingvild Martinsen, Nordre Follo Knut Bjarne Sætre (vara), Bærum 
Frode Hult, VAV  
Trygve Sørbø Kvarme, Ås (på Teams)  
Toril Giske, leder Utvalg for Miljøovervåkning  
  

 
Sak 
nr. 

 Ansvar 
og frist 

1.  Velkommen til nytt styre. Oppfølging av årsmøtevedtak 
- Nytt styremedlem og leder for utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak: Frode 

Hult valgt enstemmig av styret 
 
 

 

2.  Referat fra styremøte 10.05.2023 
Referat godkjent 
 
 

 

3.  Utvalg for drikkevann- og vannmiljøtiltak 
- Driftsseminar høsten 2023 
- Reservert hotell. Line har datoer. Hvor mange deltakere er det plass til? Det har 

vært ventelister de siste årene. Programmet må settes. Forslag rundt bordet:  
Leverandører med utstillinger. Ønske om å få noen eksterne som utfordrer oss. 
Skape møtepunkter og ivareta det sosiale. Statsforvalteren kommer med 
strengere krav på ledningsnettet. Overvannshåndtering i kjølvannet av «Hans». 
Ola Toftdahl sitter i Hol eller Ål kommune. Nytt avløpsdirektiv ved Norsk Vann. 
Nytt renseanlegg i Drammen. 260.000 pe. Presentere samarbeidsprosjektet 
mellom Drammen, Lier og Asker. Badebyen Oslo – innlegg Frode. Ketil Hylland 
forteller om at alt ikke er helt ille. NIVA presentere effekten av «Hans».  

  

 
 
 

4.  Utvalg for miljøovervåking 
- Møte på Veas 30.5, med omvisning.  
- Toril deltatt på hovedtokt med NIVA 10.08 
- Møte i utvalget 13.09. Nytt medlem fra Nordre Follo: Martine Hovland Johnsen 

 
 

-  

 
 
 
 

5.  Fagrådets prosjekter 
•            Resipient-prosjekt grunnlag for nye utslippstillatelser 

- Helge tar over prosjektleder etter Kristin Sola Jensen. Kari: Godkjenning av 
konsulentlister av prosjektleder, og sende til e-post til styreleder. Da blir det 2 
godkjenner, og betales av sekretær etter godkjenning. Om det er vesentlige 
justeringer underveis, så er det viktig at det er raske linje/avklaringen mellom 
prosjektet og Fagrådets styre. Utlysning for konsulent har frist 25. august.  

 



 
 

- Møte med Statsforvalteren, både Håvard Hornæs, Hilde Skålevåg og de som 
sitter på avløpstilsyn. Ingvild, Toril og Knut deltar fra Fagrådet. Ingvild holder i 
dette.  

•            Miljødirektoratets modellprosjekt 
- Knut og Toril var på møte med Miljødirektoratet. Det var flere aktører (DHI/ 

COWI, NIVA m.fl.) som hadde presentasjoner. Det er mange punkter som 
direktoratet ønsker å kvittere ut, særlig knyttet til hvor viktig biologien er 
(eksempelvis lurv). Miljødirektoratet ønsker åpne kilder. Toril har spilt inn til 
konkurransegrunnlaget. Tilbudsfrist 31.8. Miljødirektoratet evaluerer.  

- Styret ønsker å støtte dette prosjektet med NOK 500.000,-. Vedtatt av årsmøtet. 
Fagrådet bidrar med NOK 300.000,- i 2023 og NOK 200.000,- i 2024.  

 
 
  

6.  Arbeidet med å finne ny sekretær 
- Aktuell kandidat funnet. Noen avklaringer gjenstår. Møte med Anna Maria 

Aursund 23.8. Avklare grensesnitt mellom VAV og Fagrådet.  
 

 

7.  Andre tjenester vi trenger bistand til: regnskap, anskaffelser inkl kontraktsoppfølging 
mm 
Se punkt over. Ny sekretær/daglig leder i VAV vil ivareta dette.  
 

 

 

8.  Eventuelt  
- Nils Erik Pedersen leid inn som prosjektsjef for ny reservevannforsyning lurer på 

om Sweco rapporten 2020. Lars Hem er kontaktperson. Toril sender 
kontaktinformasjon.  

 
 
 

9.  Møteplan 
- Neste møte 20. september 10-12 
- Høstmøte 

 

 

 


